
BRM.0012.4.6.2017     
 

Protokół nr 33/2017 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 22 maja 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przed sesją. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 9
30 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady 

są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 3). 
 

Ad.1 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dzisiejsze posiedzenie Komisji odbywa się w związku z sesją zwołaną na wniosek 

Prezydenta Miasta i uchwałami, które będą podejmowane, a które dotyczą spraw 

związanych z budżetem Miasta Inowrocławia.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przestawiła zmiany dokonane w projekcie uchwały zmieniającym uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2017. Zmiana dot. 

partycypacji Miasta Inowrocławia w budowie i zorganizowaniu sali edukacyjnej 

„OGNIK” przy Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. W poprzednim 

projekcie uchwały Prezydent Miasta proponował partycypację w kwocie +/- 40 000 zł. 

W związku z tym, że sąsiednie gminy wyraziły wolę współudziału w tym 

przedsięwzięciu, Prezydent proponuje zmniejszyć kwotę dofinansowania do +/- 

30 000 zł, a pozostałe 10 000 zł przeznaczyć na wsparcie sekcji bokserskiej „Cuiavia” 

poprzez zakup ringu bokserskiego. Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  2, przeciw –  1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, 

konkurs dla działania 2.3 Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach, w 

ramach Osi Priorytetowej II Ochrona Środowiska, w tym adaptacja do zmian 
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klimatu oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w Inowrocławiu”.  

W związku ze złożeniem wniosku i jego oceną według kryteriów formalnych oraz 

merytorycznych I stopnia, Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej jako Instytucja Organizująca Konkurs, wezwała do złożenia wyjaśnień  

i uzupełnienia wniosku m.in. w zakresie treści niniejszej uchwały. W § 1 uchwały nr 

XXVII/281/2017 Rady Miejskiej Inowrocławia  z dnia 27 lutego 2017 r. po wyrazach 

„realizacji ww. przedsięwzięcia”, dodane zostały  wyrazy „określonego w Studium 

Wykonalności oraz akceptuje się założone w nim plany taryfowe wraz z ewentualną 

wieloletnią prognozą dopłat do taryf.”. Ponadto wydłużony został okres finansowania 

z budżetu Miasta Inowrocławia tego przedsięwzięcia. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Rozumiem, że ten wniosek już wcześniej został złożony, a teraz wezwano nas do jego 

uzupełnienia? 
 

Aleksandra Dolińska – Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy ta inwestycja będzie dotyczyła rejonu ulicy Młyńskiej, Stare Miasto? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak.  
 

Jan Koziorowski: 

Nie rozumiem dlaczego ta zmiana dokonywana jest tak późno, na ostatnią chwilę.  

W tym projekcie uchwały jest mowa o studium wykonalności, czy można z tym się 

zapoznać?  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Mam przy sobie wersję papierową tego studium, natomiast wersję elektroniczną 

dzisiaj przekazaliśmy do Biura Rady Miejskiej. 
 

Jan Koziorowski: 

W takim razie proszę ten materiał przesłać mi na maila.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Kiedy przewiduje się rozstrzygnięcie konkursu? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Na lipiec 2017 r. Nasze szanse są 50/50 %, jest dwa razy więcej wniosków niż 

alokacji.  
 

Innych pytań nie było przystąpiono do głosowania.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  2, przeciw –  0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Ad. 2 Sprawy bieżące.  
 

Spraw bieżących nie było. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 9
50

. 

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 
 

Tomasz Marcinkowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


